

## 校園簡訊 School News Letter

第一百七十三期 / Issue 173 – October 31, 2016

聖城中文學校 S. A. Chinese Culture Institute

11927 Mesquite Mesa St., S.A. TX 78249 Tel. (210) 415-7641

<http://sacci.us>

### 【第十九屆朗誦/演講比賽辦法】

### 【19<sup>th</sup> Annual Recital / Speech Contest】

11/13/2016

朗誦 / 演講比賽分組如下:

初級組- 初級班第三級和第四級

中級組- 中級班第一級和第三級

時間: 兩點半至三點十五分

地點: 學校餐廳

獎勵辦法: 每組第一名三十元, 第二名二十五元, 第三名二十元. 凡參加而無名次的學生每人十元. 獎金以書店禮券頒贈. 日後另頒發獎狀以茲鼓勵.

The contest is divided into 2 groups -

Beginners – Beginner Level 3 and Level 4

Intermediate – Intermediate Level 1 and 3

Time: 2:30 pm to 3:15 pm

Place: School cafeteria

Awards: Each group - 1<sup>st</sup> place/\$30.00, 2<sup>nd</sup> place/\$25.00, 3<sup>rd</sup> place/\$20.00. Non-placing contestants will be awarded \$10.00 bookstore gift cards each in lieu of cash. Also, all contestants will receive certificates for encouragement.

### 【聖城動物園郊遊】【Field Trip to S. A. Zoo】- 10/23/16

由於IWHS10/23另有活動, 教室不能使用, 本校原定放假一天. 但家長會決定利用這一天舉辦一次動物園郊遊, 經數週商談接洽, 感謝家長會新會長Mrs.

Cassandra Coleman找到贊助人, 願意承擔入場費, 結果共有三十六人參加. 當日天氣晴和, 大家玩得十分盡興. 在此感謝所有參加的家長、老師和學生們, 給大家留下一個美好的回憶.

Originally we scheduled a day off due to IWHS classrooms not being available on 10/23. But PTO members decided to have a field trip to S. A. zoo instead. Thanks to our PTO chairwoman Mrs. Cassandra Coleman for planning the whole trip with other PTO members, she also found a sponsor to cover the admission fee. Special thanks to Mr. John Ng helped to get the sign-up sheet ready.

We had a great time that day due to the weather was good and students were happy to spend a day outdoors.

Thanks again to all the parents, teachers and students for helping to make this event possible.



### 【十一月份注意事項】【November Events Reminder】

1. 11/13/16 – 朗誦/演講比賽 Recital / Speech Contest
2. 11/20/16 - 春季班註冊開始. 請在本校網站下載春季班註冊單.

Spring semester (Jan-May 2017) registration starts - <http://sacci.us>

3. 11/27/16 – 感恩節. 學校放假一天. There will be no classes due to the

Thanksgiving Holiday.